

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 068/23-24
第五屆香港國際飛鏢節「學界盃」

敬啟者：

為增強飛鏢隊隊員的訓練及團體合作精神，並推廣健康生活的訊息，本校將參與第五屆香港國際飛鏢節「學界盃」。有關活動詳情臚列如下：

日期：	十二月一日(星期五)
時間：	上午 9:30 – 下午 5:30
地點：	啟德郵輪碼頭等候區 A，2 樓
集合時間及地點：	上午 8:15 / 元朗鐵路站
解散時間及地點：	下午 5:30 / 啟德郵輪碼頭
費用：	全數報名費由校方支付
備註：	1. 學生必須穿著本校之校隊制服及長褲。 2. 學生將由負責老師帶領乘坐公共交通工具往返活動場地，請確保入達通有 \$50 元或以上餘額。

請 貴家長鼓勵及支持 貴子弟參與是次活動，並於十一月二十七日（星期一）將已填妥之回條逕交呂君豪老師，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9899 與呂君豪老師聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長




謹啟
(陳妙霞)

二零二三年十一月二十四日

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 068/23-24
第五屆香港國際飛鏢節「學界盃」

班號：_____

敬覆者：本人為 _____ 班學生 _____ 之家長，已知悉上述通告之內容，並
* 同意 / 不同意敝子弟參加第五屆香港國際飛鏢節「學界盃」。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：_____

家長姓名：_____

學生聯絡電話：_____

家長聯絡電話：_____

二零二三年 月 日

*請刪去不適用者

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Activity Circular 068/23-24
The 5th Hong Kong International Darts Festival: Inter-Secondary Schools Competition

24th November 2023

Dear Parents

In order to strengthen the training, cultivate team spirit of the darts team and promote a healthy lifestyle, our school is going to participate in the 5th Hong Kong International Darts Festival: Inter-Secondary Schools Competition. Details of the competition are as follows:

Date	:	1 st December 2023 (Friday)
Time	:	9:30 a.m. to 5:30 p.m.
Venue	:	2/F, Kai Tak Cruise Terminal Waiting Area Zone A
Gathering time and venue	:	8:15 a.m. / Yuen Long Station
Dismissal time and venue	:	5:30 p.m. / Kai Tak Cruise Terminal
Fee	:	Free of charge
Remarks	:	1. Students have to wear the school team uniforms. 2. Teachers will bring the students to the venue taking the public transport. Please make sure the Octopus Card has remaining value of \$50 or above.

Please return the signed reply slip to Mr Lui Kwan Ho on 27th November 2023 (Monday). Please free feel to contact Mr Lui Kwan Ho on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely



Chan Miu Ha
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.